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PROTOKÓŁ Nr LXXIV/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 31 marca 2023 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXIV w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze 

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40.) 

poinformował, że obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Burmistrz Dorotę Łukomską, Skarbnika Gminy, 

Radnych, Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, Prezes ZNP Panią Teresę Polak, Dyrektor 

PSP nr 2 w Stąporkowie oraz Sołtysów.  

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż na wspólnym 

posiedzeniu Komisji złożono wnioski o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród oraz projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

przysługującego Gminie Stąporków do nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto. 

Radny Jakub Dajczer poinformował, iż po przeprowadzonej rozmowie z panią prezes 

ZNP wycofał swój wniosek. Odniósł się do postulatów jakie pani prezes przedstawiła 

na posiedzeniu komisji. Dodał, że w rozdziale 4 §8 projektu uchwały, który dotyczy dodatku 

funkcyjnego dla nauczycieli szkolnych był wyrównany z dodatkiem dla nauczycieli 

opiekującymi się oddziałem przedszkolnym  tj. 300 zł. Po rozmowie ze skarbnikiem gminy 

zdecydował się z tym poczekać. Wyjaśnił, iż dobrym rozwiązaniem było by to żeby 

nie dyskryminować nauczycieli przedszkolnych i aby dostawali dodatek w kwocie 300 zł. 

Dodał, iż rozumie argumenty zarówno te „za” i „przeciw”. Radny Jakub Dajczer odstąpił 

od złożonego na komisji wniosku o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że w związku z anulowaniem 

przez wnioskodawcę wniosku złożonego na komisji o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały, nie został poddany  pod głosowanie. 

Przewodniczący poddał wniosek Radnego Kamila Zielińskiego dotyczący wycofania 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego przysługującego Gminie Stąporków do nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa, położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto pod głosowanie. 

Radny Kamil Zieliński przedstawił powód wniesienia wniosku o wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad. Wyjaśnił, iż zgłosił się przedsiębiorca, który wyraził chęć zakupu wąskiej 

działki po torach kolejowych łączący dawną stację kolejową z odlewnią żeliwa Stąporków 

z przeznaczeniem na garaże. Dodał, iż jest to zbyt krótki okres czasu na podjęcie takiej decyzji 
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bez wcześniejszych konsultacji z mieszkańcami. Nadmienił, że okres świąteczny będzie 

dogodnym czasem na zebranie opinii mieszkańców. Wyjaśnił, iż do projektu uchwały powrócą 

w późniejszym terminie.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag Przewodniczący poddał wniosek Radnego Kamila 

Zielińskiego wycofanie projektu uchwały z porządku obrad pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wycofała z porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

przysługującego Gminie Stąporków do nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że dodatkowo do Rady 

Miejskiej wpłynął projekt uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały 

Nr XL/266/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stąporków 

oraz Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały Nr XL/266/2021 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stąporków.   

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.6 ppkt. i. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

odczytanie Informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższą 

informację, która została umieszczona w porządku obrad w pkt.7. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad LXXIV sesji, który 

po naniesionych przez radę zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-2030, 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2023 rok, 

c) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość 

i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w miejscowości 

Luta, 
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e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0001 Stąporków – miasto, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 2587/3 o powierzchni 0,2121 

ha, stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki nr 3400/18 o powierzchni 0,0185 

ha i nr 3400/19 o powierzchni 0,0125 ha, stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

jako działka nr 1461, położonej w obrębie 0025 Niekłań Wielki, stanowiącej własność 

Gminy Stąporków, 

h) wyrażenia zgody na nabycie w drodze zamiany nieruchomości położonej w Stąporkowie. 

i) zmiany treści załącznika do uchwały Nr XL/266/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 

30 marca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Stąporków. 

7. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją.  

8. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXIV sesji Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXIV. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część.  

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt protokołu z poprzedniej sesji został 

przesłany Radnym drogą mailową oraz wyłożony w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za”.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że w ostatnim czasie trwały dyskusje 

dotyczące wynagrodzeń w oświacie. Dodała, że jest za tym, aby te wynagrodzenia dla tych 

pracowników były większe. Zwróciła się do Radnych o wskazanie źródła finasowania 

i zabezpieczenie w budżecie gminy podwyżki dla pracowników urzędu i jednostek podległych 

tj. Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, wszystkich szkół, Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu oraz Centrum 

Usług Wspólnych. Wyjaśniła, iż w związku z odgórnie przyznanymi podwyżkami w oświacie 

na chwilę obecną brakuje ok 1mln zł. Wyraziła swoje podziękowania pracownikom urzędu oraz 

dyrektorom i pracownikom jednostek podległych za rzetelnie wykonywaną pracę na rzecz 

mieszkańców gminy Stąporków. Powiedziała, iż do oświaty planowana jest dopłata na rok 2023 

w kwocie 12 500 000 zł. Poinformowała, że do wywozu odpadów zostanie w br. dopłacona 

kwota 1 300 000zł. Wyjaśniła, iż w roku 2022 gmina do gospodarki wodnej dopłaciła 

500 000zł. Pani Burmistrz poruszyła temat udostępniania informacji na portalach 

społecznościowych oraz opowiadania, że gmina jest biedna. Odniosła się do słów Radnego 

Edwarda Mazura, że Burmistrz opowiada bajki w swoim sprawozdaniu. Pani Burmistrz 
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powiedziała, że pomiędzy sesjami zweryfikowała. Dodała, że w ostatnim czasie pojawiła 

się u niej grupa pracowników urzędu oraz jednostek podległych ze słusznymi uwagami. Dodał, 

iż nie jest to dopuszczalne, że jeden z radnych opowiada, pokazuje jak gmina Stąporków jest 

biedna. Powiedziała, iż gmina jest może biedna, lecz trzeba zadać sobie pytanie którą inną 

biedną gminę stać na tyle inwestycji co gminę Stąporków. Wykonywane jest mnóstwo 

inwestycji z pozyskanych środków i gminy oraz niezadłużania jej. Wyjaśniła, iż osoba o tym 

opowiadająca, która stawia gminę w złym świetle jest odpowiedzialna za funkcjonowanie 

gminy, ponieważ rada jest organem uchwałodawczym i stanowiącym. Dodała, że Radny, który 

ośmiesza gminę nazywając ją biedną, powinien wskazać środki finasowania inwestycji. 

Nadmieniła, że Radny powinien przyjść do instytucji w celu pozyskania inwestycji 

lub przyśpieszenia działania dla gminy. Pani Burmistrz powiedziała, że działania 

międzysesyjne odbywają się dość często. Ponownie powiedziała, że nie może być tak, że osoby 

odpowiedzialne, reprezentujące mieszkańców gminy w pewien sposób ją oczerniają. Dodała, 

iż gmina dzięki skarbnikowi oraz pracownikom wydziału finansowego świetnie funkcjonuje, 

posiada dobrze prowadzoną gospodarkę finansową. Jednostki urzędu sprawnie funkcjonują, 

pracownicy ponoszą odpowiedzialność za swoją pracę. Poinformowała, że z uderzeniami w jej 

stronę się godzi z racji obejmowanego stanowiska. Poprosiła, aby pracowników urzędu 

i jednostek podległych szanować za ciężko wykonywaną pracę i wskazać środki na znaczne 

podwyżki dla pracowników oraz o życzliwość i szacunek .Pani burmistrz nawiązała do tego, 

iż jeden radny zamiast zweryfikować informacje w urzędzie lub bezpośrednio w jednostce 

podległej próbuje również oczernić pracowników urzędu, dyrektora Szkoły nr 2 panią Joannę 

Bernat oraz pracowników odpowiedzialnych za funkcjonowanie boiska. Odniosła 

się do wpisów Radnego Jacka Trudnosa. Powiedziała, że spotykali się z nią pracownicy, którzy 

odpowiadają m.in. za funkcjonowanie boisk. Dodała, że nie może być tak, że Radny, który 

pełni swoją funkcję od 2018 roku nie wie, że regulamin został zaakceptowany przez panią 

dyrektor, która była obecna na posiedzeniu sesji, funkcjonuje od 2015 r. Poinformowała, 

że regulamin został zmieniony w 2017 r. w jednym zakresie, zmieniona została nazwa szkoły 

i jest dostępny przy boiskach. Dodała, że Radny zasugerował, iż po jego oszczerstwach 

w portalach społecznościowych dyrektor przygotowała regulamin. Ponownie powiedziała, 

że regulamin funkcjonuje. Poprosiła o przeprosiny szkoły i pracowników, którzy również 

w weekendy od 2015 roku otwierają szkolne boiska. Dodała, że boiska są czynne w weekendy 

zgodnie z regulaminem. Powiedziała, że jako pracodawca i osoba odpowiedzialna 

za funkcjonowanie, również szkół, stoi w obronie pracowników. Nadmieniła, że jest świadoma 

iż trwa rok wyborczy. Poprosiła o nienadużywanie funkcji do oszczerstw. Pani Burmistrz 

powiedziała, że Radny Jacek Trudnos zaproponowała, aby szkoła umieściła informację 

na ogrodzeniu szkoły, które boiska w jakich godzinach są czynne tak jak robią to apteki. Boiska 

są czynne i były czynne w weekend. Zwróciła się do Radnego, aby miał odwagę 

na sprostowanie oszczerstw wystosowanych w stronę szkoły. Ponownie powiedziała, 

że regulamin funkcjonuje od 2015 roku boiska w weekendy są otwierane w przypadku 

konserwacji jest zamknięte. Poprosiła Radnego, aby korzystał z bezpośredniego kontaktu 

ze szkołą lub innymi jednostkami podległymi w celu uzyskania odpowiedzi. Dodała, iż pięknie 

jest wychwalać istniejące boiska w pobliskich gminach. Pani Burmistrz powiedziała, 

że w gminie Stąporków funkcjonuje kompleks boisk przy szkole nr 2, szkole w Niekłaniu 

oraz w Krasnej, które są czynne.  

Radnym Edward Mazur powiedział, iż przedstawione sprawy przez Panią Burmistrz powinny 

być poruszone w punkcie dotyczącym spraw różnych lub na posiedzeniu komisji  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, iż Radny nie będzie pouczał 

o tym kiedy będzie poruszać sprawy. Odniosła się do tematu przystanków. Powiedziała, 

że w tej sprawie zostały udostępnione informacje na profilu gminy Stąporków 

wraz z  wyjaśnieniami. Dodała, że wystarczyło zadzwonić do pracownika urzędu, 



5 
 

a nie ich ośmieszać jakoby byli nieudolni i nie potrafili zamontować przystanków. Dodała, 

iż takie sytuacje się zdarzają. Nadmieniła, że część przystanków wykonano w ubiegłym roku 

oraz przygotowana została podbudowa. Wcześniej przystanki zostały wyburzone. 

Poinformowała, że firma która miała zrealizować przystanki do końca 2022 roku wycofała 

się z realizacji. Powiedziała, iż w mediach społecznościowych wyjaśniono, że przystanki 

zostaną wykonane do końca maja br. Dodała, iż łatwo opowiadać, krytykować nie ustalając 

prawdy. Ponownie powiedziała, iż są to przedwyborcze zagrywki. Poprosiła o weryfikację 

u pracowników urzędu lub u niej. Poinformowała, że w takich warunkach nie da się pracować. 

Urzędnicy ciężko pracują, lecz mają nie raz dosyć krytyki ze strony osób, które powinny 

ich bronić i doceniać. Dodała, że urzędników i pracowników jednostek podległych docenia 

za to. Oczekuje od osób które próbowały oczernić pracowników, a są organem stanowiącym 

o zmianę swojego podejścia. W dalszej części wypowiedzi Pani Burmistrz powiedziała, 

że w ostatnim czasie został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie dróg gminnych tj. budowa 

jednego postu, remont mostu w Bieniu, modernizacja oświetlenia oraz dobudowa 

w miejscowości m.in. Gosań, Wielka Wieś oraz w Koziej Woli. Poinformowała, że 6 kwietnia 

br. zostaną podpisane umowy na drogi i oświetlenie. Powiedziała, iż na drogi pozyskano prawie 

6 mln zł jednakże po przetargu koszt wyniósł 10 204 456 zł. Wyjaśniła, że w ramach podpisanej 

umowy zostanie przebudowana droga gminna Wąglów - Błaszków, Wólka Plebańska, 

ul. Mokra Wielkiej Wsi, ul. Piaskowa w Stąporkowie, droga wewnętrzna w Gosaniu, droga 

od ul. Miłej do Błaszkowa, ul. Żabia w Niekłaniu Wielkim, fragment drogi w Błaszkowie, 

Świerczowie Małym, ul. Zielona Góra w Niełkaniu Małym, droga w Lutej, część ul. Górnej 

w Hucisku, ul. 1000-lecia w Stąporkowie, fragment ul. 1- Maja, Komorów Góry, remont drogi 

wewnętrznej ul. Żeromskiego oraz od ul. Słowackiego w Stąporkowie. Poinformowała, 

że zostanie wybudowany most w Czarnieckiej Górze, a także wykonany remont mostu w ciągu 

drogi Krasna - Bień. Nadmieniła, że firmy na wykonanie tych zadań mają 14 miesięcy od dnia 

podpisania umowy. Dodała, iż trwa regulacja własności w zakresie dróg. Gmina jest na etapie 

kompletowania dokumentacji do wniosku Wojewody Świętokrzyskiego na nieruchomość 

drogową położoną w Wólce Plebańskiej ul. Jasna w Wólce Zychowej. Pani Burmistrz 

powiedziała, że rozpoczęta została procedura regulacji dla drogi w Wielkiej Wsi ul. Górna, 

ul. Łąkowa. Zakończono postępowanie przejęcia drogi ul. Piaskowej w Wielkiej Wsi. 

Poinformowała, iż rozpoczęto prace nad rozpoczęciem czynności przejęcia kolejnej drogi 

w Błaszkowie. Procedura przejęcia od PKP drogi w Czarnej. Poinformowała, że Lasy 

Państwowe z pismem z dnia 7 marca br. odmówiły zbycia części nieruchomości oznaczonych 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka 108/141 w Odrowążu tj. ul. Leśna. 

Dodała, że rozpoczęto procedurę przejęcia drogi w Niekłaniu Wielkim przy ul. Powstańców 

oraz ul. Górnej w Stąporkowie pod budowę drogi. Pani Burmistrz poinformowała, 

że w związku z planem przebudowy drogi należy dokonać wykupu części działek od osób 

prywatnych. Dodała, że na tym etapie część osób nie wyraża zgody. Wyjaśniła, że planuje 

zorganizować spotkanie z właścicielami tych działek. Powiedziała, że w ramach modernizacji 

oświetlenia zostanie wymienione 2 500 opraw, dobudowana zostanie sieć oświetleniowa 

w Gosaniu, Koziej Woli i Wielkiej Wsi. Koszt inwestycji po przetargu to 7 500 000 zł. Gmina 

pozyskała na ten cele 5 mln zł. Pani Burmistrz poruszyła temat uzyskania obszaru 

uzdrowiskowego dla Czarnieckiej Góry. Dodała, że jest to czasochłonna procedura, lecz gmina 

skutecznie działa. Nadmieniła, że jest przygotowana koncepcja zagospodarowania terenu 

na podstawie, której zostanie opracowana dokumentacja na wykorzystanie działki pod 

zabudowę uzdrowiskową. Dodała, że liczą na ogłoszenie w najbliższych miesiącach naboru 

wniosku, w ramach których zostanie złożony wniosek m.in. na budowę tężni, budynku z sauną 

komorą normobaryczną, grota solną, pomieszczenia dla lekarzy rehabilitantów, ścieżkami 

zdrojowymi, placem zabaw i siłownią. Pani Burmistrz poinformowała, iż 24 marca 

br. rozpoczęto procedurę przejęcia wodnego, po przejęciu zbiornika w Czarnej. Dodała, 
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iż ma nadzieję że uda się opracować dokumentację na zagospodarowanie przejętego terenu. 

Powiedziała, że w celu uzyskania statusu uzdrowiskowego dla Czarnieckiej Góry wykonano 

badania w okolicach Czarnej, Czarnieckiej Góry i Janowa w celu ustalenia właściwości 

leczniczych klimatu i po ich wyniku uzyskania świadectwa potwierdzającego te właściwości 

dla obszaru planowanego pod działalność uzdrowiskową. Powiedziała, że wykonano projekt 

robót geologicznych w celu rozpoznania złoża torfu leczniczego oraz opracowano 

dokumentację złoża torfu leczniczego w obszarze planowanej pod działalność uzdrowiskową 

w okolicach Janowa. Pobrano próbki peloidów, wykonano niezbędne badania do celu ustalenia 

właściwości naturalnych surowców leczniczych i uzyskano świadectwo potwierdzające 

właściwości leczniczych peloidów. Wykonano operat uzdrowiskowy, w celu potwierdzenia 

spełnienia warunków koniecznych do nadania statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej, 

zgodnie z wymaganiami zawartymi w ustawie o lecznictwie uzdrowiskowym i uzdrowiskach 

obszarach ochrony uzdrowiskowej. Pozyskano opinię konsultanta krajowego w dziedzinie 

balneologii i medycyny fizykalnej, w zakresie skuteczności leczenia uzdrowiskowej 

lub rehabilitacji uzdrowiskowej. Dodała, iż te działania się wydłużyły z powodu nie powołania 

przez dłuższy czas konsultanta krajowego przy Ministerstwie Zdrowia. Poinformowała, 

iż złożono wszystkie niezbędne dokumenty do uzyskania statusu obszaru ochrony 

do w/w Ministerstwa. Obecnie gmina czeka na decyzję po zakończonym procesie 

legislacyjnym i  wydaniu zarządzenia przez Prezesa Rady Ministrów i nadaniu statusu obszaru 

Uzdrowiskowej dla Czarnieckiej Góry. Nadmieniła, że trwa podział dotyczący wykupu działek 

w celu ich wywłaszczenia pod chodnik w Hucisku w kierunku ul. Staszica. Dodała, 

że w związku ze zmianą przepisów istnieje możliwość pomniejszenia wykupu działek 

od prywatnych osób. Dokonano odbioru końcowego inwestycji pod nazwą „Budowa obiektów 

małej architektury w Nadziejowie”. Zawarto umowę na wykonanie dokumentacji projektowej 

na „Przebudowę drogi wewnętrznej w miejscowości Piasek”. Przekazano plac budowy 

pod „Budowa świetlicy wraz z pomieszczeniami remizy w Mokrej oraz rozbiórką istniejącego 

budynku”. Powiedziała, że dokonano drugiego odbioru częściowego budowy kanalizacji 

sanitarnej w Stąporkowie przy ul. Lipowej, ul. Spacerowej, ul. Gutów, ul. Wspólnej, i ul. Prusa 

wraz z dwoma pompowniami ścieków.” Dodała, że przeprowadzono zapytanie ofertowe 

na pełnienie nadzoru inwestorskiego na zadania inwestycyjne realizujące przez gminne 

oraz dokonano pierwszego odbioru częściowego dla zadania inwestycyjnego dotyczącego 

modernizacji energetycznej w Publicznej Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków 

w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie. Powiedziała, iż złożono wniosek 

do Urzędu Marszałkowskiego o zwiększenie dofinansowania na realizację zadnia pn. „Głęboka 

modernizacja energetyczna budynków użyteczności publicznej: Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola w Stąporkowie”. Poinformowała, 

że zaktualizowano wniosek o dofinansowanie po ocenie merytorycznej na realizację działań 

dla siedmiu kół gospodyń wiejskich ze środków uzyskanych z Funduszu Sprawiedliwości. 

Powiedziała, że złożono wniosek o płatność dla zadania dotyczącego modernizacji 

energetycznej budynku Szkoły Publicznej w Krasnej oraz Publicznego Przedszkola 

w Stąporkowie. Złożono wniosek o dofinansowanie w ramach konkursu „Wsparcie 

funkcjonalności obszarów wiejskich” ze środków Woj. Świętokrzyskiego oraz dofinansowanie 

na działania i zakupy w ramach projektu pn. Bezpieczni w Gminie Stąporków” realizowanego 

z Rządowego Programu Ograniczenia Przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

Bezpieczniej. Pani Burmistrz powiedziała, że złożono trzy wnioski na dofinansowanie 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkowym kościele parafialnym 

p.w. św. Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim oraz kościele parafialnym p.w. św. Jacka i św. 

Katarzyny w Odrowążu oraz wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytkowym budynku obecnej biblioteki ze świetlicą w miejscowości 



7 
 

Czarna. Powiedziała, że wydano decyzje lokalizacyjne oraz decyzje na zajęcie pasa drogowego 

w celu prowadzenia robót oraz umieszczenia urządzeń. Poinformowała, że w zakresie zadań 

związanych z planowaniem przestrzennym wydano: 6 decyzji o warunkach zabudowy, 

23 zaświadczenia, 2 postanowienia podziału nieruchomości. Pani Burmistrz powiedziała 

że wszystkie wydane zarządzenia są dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Dodała, iż wydano zarządzenia m.in. w sprawach, wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

na 2023 r., w sprawie otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych 

Gminy Stąporków w roku 2023 z zakresu Ochrony i promocji zdrowia. Dodała, iż środki 

zostały przeznaczone dla: stowarzyszenia Wsi Błotnica, w Błotnicy, Polski Związek Emerytów 

rencistów i Inwalidów, zarząd rejonowy w Stąporkowie, Uniwersytet Trzeciego Wieku 

Senioriada w Stąporkowie, Stowarzyszenia Klub Seniora 50+,, Stowarzyszenia na rzecz 

rozwoju wsi Czarniecka Góra w Czarnieckiej Górze oraz Stowarzyszenia Przylądek Młodej 

Sztuki w Stąporkowie. Pani Burmistrz brała udział w spotkaniu w kancelarii Premiera Rady 

Ministrów w Ministerstwie Zdrowia, w urzędzie Wojewódzkim, Marszałkowskim, 

u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, Starostwie Powiatowym oraz w spotkaniach 

z mieszkańcami gminy Stąporków. Poinformował, że zostanie odczytane pismo skierowane 

do Radnych w związku z podjętymi uchwałami z dnia 31marca br. dotyczącego planowania 

zagospodarowania przestrzennego w której miał się znaleźć zapis dotyczący zakazu 

prowadzenia działalności z niebezpiecznymi odpadami. Wyjaśniła, iż radni wycofali uchwały 

co może powodować iż w przyszłości działalności z niebezpiecznymi odpadami będą mogły 

być uruchamiane na terenie przemysłowym w Stąporkowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej skierował zapytanie do Pani Burmistrz czy ciąg wypowiedzi 

jest dalszą częścią sprawozdania czy sprawami różnymi. 

Skarbnik Gminy w imieniu Pani Burmistrz odczytał pismo skierowane do Radnych, 

które stanowi załącznik do niniejszego sprawozdania międzysesyjnego.   

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska zwróciła się z prośbą do Radnych o podjęcie 

stosowanych uchwały, aby Urząd Miejski wiedział co ma wykonać w związku z podjętą 

uchwałą.  

Radny Jacek Trudnos nawiązał do tematu boisk, który został poruszony przez Panią 

Burmistrz. Powiedział, że jej niepowodzenie i brak umiejętności rozwiązywania pewnych 

problemów przerzuca na innych. Dodał, że nigdy nie oskarżył, ani źle nie ocenił pani dyrektor 

szkoły. Wyjaśnił, że apelował, aby na terenie gminy, miasta przynajmniej jedno boisko było 

czynne przez cały rok. Nadmienił, że skoro takiego boiska nie ma to można wybudować nowe, 

które będzie dostępne dla wszystkich. Nadmienił, iż ten problem nie został rozwiązany, uwaga 

skupiona jest na istniejącym boisku. Powiedziała, iż Pani Burmistrz opowiedziała stek bzdur 

oraz, że nie umie rozwiązać problemu. Wyjaśnił, iż około rok temu poprosił na odbywających 

się obradach sesji o dostępność boiska na terenie miasta dla mieszkańców w weekendy. Dodał, 

iż uzyskał odpowiedź od Pani Burmistrz, iż radny kłamie ponieważ boiska są czynne. 

Powiedział, że 29 listopada 2022 roku ponownie zaapelował w tej samej sprawie. Nadmienił, 

iż uzyskał od Pana Sekretarza odpowiedź, iż boiska zamykane są w okresie zimowym 

od 1  listopada do 30 marca. Dodał, że w pozostałym okresie są otwarte w dzień powszedni 

do godziny 22:00. Powiedział, że wie o tym. Nadmienił, iż na posiedzeniu wszyscy zgodzili 

się z tym, że boiska są czynne w dni powszednie, a nie czynne w weekendy. Stwierdził, iż Pani 

Burmistrz kłamie, że boiska są zawsze czynne skoro sekretarz potwierdził, że są nieczynne 

w dniu 29 listopada. Dodał, iż rok temu uczestniczył przez kilka miesięcy w treningach 

dziecięcej drużyny Radiatorsów. W okresie letnim, wiosennym oraz weekendy boisko były 

nieczynne, zdarzały się sytuacje, że boiska były nieczynne również na tygodniu. Powiedział, 

że przyjeżdżając ogrodzenie było zamknięte na boisku grała młodzież, która aby się tam dostać 

przeskoczyła przez ogrodzenie. Radny Jacek Trudnos powiedział, że nie ma pretensji 

do pani dyrektor, która zajmuje się szkołą, a boisko przynależy do niej. Powiedział, że skoro 

http://bip.staporkow.pl/?a=10118
http://bip.staporkow.pl/?a=10118
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boisko nie może być otwarte przez wszystkie weekendy włączenie z zimą trzeba wykonać inny 

obiekt. Dodał, iż w innych miasta otwarte są również zimą. Zwrócił się do Pani Burmistrz, 

która opowiada, że radny kłamie. Wyjaśnił, iż sytuacja nie była jednorazowa, 

lecz niejednokrotnie podjeżdżając pod boisko w weekendy w ubiegłym roku w sezonie 

wiosennym, letnim, bramy były zamknięte, młodzież przeskakiwała przez ogrodzenie. 

Nadmienił, że wiele osób pytało go dlaczego boiska nie mogą być czynne w weekendy. Dodał 

iż w ubiegłym sezonie nie były czynne w weekendy, co potwierdził Pan Sekretarz 29 listopada. 

Powiedział, że przy szkole nr 1 również boiska były nieczynne furtki były zamknięte. Dodał, 

że od pewnego czas są otwarte dzieci i młodzież korzystają. Dodał, iż osobiście był na boisku 

i obecna tam młodzież zwróciła się do Radnego, że dobrze iż boiska są otwarte i jednocześnie 

poprosiła, aby na sesji powiedzieć aby wymienić siatki na piłkochwytach, które są uszkodzone. 

Wyjaśnił, iż wystarczyło by w zeszłym roku po pierwszym złożonym wniosku przez radnego 

powiedzieć, że boiska zostaną otworzone lub nie ponieważ znajdują się na obiekcie szkolnym 

i weekendy nie ma kto się nimi zajmować. W związku z tym spróbować wybudować nowy 

obiekt. Zapytał dlaczego poza tym okresem nie ma takiego obiektu. Poinformował, 

że Radoszyce, Końskie posiadają takie boisko. Przy szkole na ul. Armii Krajowej jest boisko 

sztuczne, które jest czynne cały rok i posiada regulamin. Dodał, iż pogoda jest czasem 

sprzyjająca w lutym, grudniu, listopadzie i młodzież ma możliwość pograć w piłkę. Regulamin 

zawiera wymagane obuwie, co można robić przez cały rok w porównaniu do Stąporkowa 

są pewne ograniczenia czego na boisku szkolnym nie wolno, co rozumie. Dodał, 

aby wybudować boisko, które będzie czynne przez cały rok oraz bez względu na warunki 

atmosferyczne będzie można z niego skorzystać. Ponownie powiedział, że Pani Burmistrz 

wprowadziła w błąd. Dodał, iż wcześniej zacytował słowa sekretarza z 29 listopada iż boiska 

są czynne w dni powszednie. Ponownie poprosił o nie zrzucanie win na pracowników. 

Powiedział, iż od roku prosi, aby jedno boisko było czynne bez względu na jego lokalizację 

Poinformował, że po roku wstawił post z zamysłem, iż przyniesie efekt i wyszło, że radny 

jest zły.  

Dyrektor PSP nr 2 w Stąporkowie Pani Joanna Bernat w swojej wypowiedzi odniosła 

się do tematu boisk. Powiedziała, iż istnieje regulamin w którym widnieje informacja że w dni 

powszednie boiska są czynne do godz. 22:00, natomiast w weekendy od godz. 12:00 do 20:00. 

Wyjaśniła, że w/w godzinach jest pracownik nadzorujący obiekt. Poinformowała, 

że w momencie sprzyjającej pogody nawet w okresie zimy można skorzystać z boiska, 

lecz musi ten fakt być zgłoszony kierownikowi. Podkreśliła, że zgodnie z regulaminem boiska 

są czynne od 1 kwietnia do 31 października. Ponownie powiedziała, że w momencie 

sprzyjającej pogody obiekt jest otwierany np. w listopadzie czy w marcu, jak miało to miejsce 

w br. Poinformowała, że boisko zlokalizowane jest na terenie przyszkolnym i bramy musza 

być zamknięte. Powiedziała, że jeżeli kierownik zostanie poinformowany, że w daną sobotę 

chce ktoś skorzystać przychodzi wcześniej i otwiera bramę. Powiedziała, że co sobotę zanim 

pracownik, przyjdzie można wejść, pomimo iż bramę nie jest otwarta na oścież. Ponownie 

powiedziała, że jeżeli sprzyja pogoda w miesiącach jesienno - zimowych można skorzystać 

z boiska. Wyjaśniła, dlaczego nie można korzystać z boiska przez cały rok. Powiedziała 

że głównym czynnikiem jest bezpieczeństwo. Dodała, że nawierzchnia ze sztucznej trawy 

jak i pomarańczowa warstwa jest śliska, oblodzona. W momencie wypadku odpowiada 

zarządca. Powiedziała, że brama w weekendy otwarta jest od godz. 9:00, a w przypadku 

wcześniejszego zgłoszenia w innej ustalonej godzinie. Poinformowała, że w pogodny weekend 

jak i w święta boisko jest udostępniane. Pani dyrektor przyznała, że mogła zdarzyć się sytuacja, 

że bramy były zamknięte. 

Radny Jacek Trudnos odniósł się do swojej przedmówczyni. Wyjaśnił, iż jego intencją 

nie było atakowanie lub oskarżanie pani dyrektor. Dodał, iż chciał, aby sprawa została 

rozstrzygnięta na poziomie rady oraz decyzji burmistrza. Nadmienił, iż rozumie ograniczenia 
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przedstawione przez panią dyrektor. Poinformował, że najlepszym rozwiązaniem byłoby 

wybudowanie boiska poza ternem szkoły, które byłoby czynne przez cały rok. Poinformował, 

iż zgodnie z regulaminem odpowiedzialność za dzieci ponoszą rodzice. Dodał, iż w Końskich 

funkcjonuje takie boisko. Powiedział, iż grupa Champions która na Facebook 

była reklamowana, której treningi odbywają się przez cały rok kalendarzowy. Dodał, 

że trenerzy uważają treningi na zewnątrz bardzie pożytecznymi aniżeli treningi wewnątrz, 

na hali i że Ci drudzy według nich bardziej się przeziębiają. Dodał, że od listopada do marca 

kilka treningów odbyło się na hali pozostałe na zewnątrz na orliku w Końskich, który jest cały 

czas czynny. Radny Jacek Trudnos zdaje sobie sprawę z ograniczeń spowodowanych 

lokalizacją boiska przy szkole. Ponownie powiedział, aby wybudować boisko, które zawsze 

będzie czynne i nie będzie znajdować się na terenie szkoły. Ponownie przytoczył regulamin 

funkcjonujący w Końskich w którym zawarta jest informacja, że za dzieci odpowiada rodzic. 

Dodał, że w momencie niesprzyjającej pogody rodzic decyduje o tym czy dziecko idzie, 

czy też nie. Nie można wyłączyć pół roku, ponieważ dzieci w tym czasie nie mają co robi. 

Trzeba się zastanowić, aby mieli się czym zająć w weekendy. Odniósł się do tego, 

że w mediach Stąporków dominuje w tematach narkotyków, młodzieży, zatrzymań. Powstanie 

takiego boiska mogłoby spowodować, iż młodzież i dzieci miały by zajęcie. Dodał, że obecnie 

pozostaje tylko dla dzieci młodszych telefon, gry komputerowe, a dla starszych alkohol, 

narkotyki. Dodał, iż gmina Stąporków z tego słynie. Ponownie powiedział, iż intencją przez 

ostatni rok było załatwienie tej sprawy. Poprosił o rozwiązywanie takich spraw szybko. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska odniosła się do słów swojego przedmówcy 

w kwestii boisk. Powiedziała, że radny nic nie załatwił swoimi oszczerstwami. Powołała 

się na słowa pani dyrektor i wszyscy korzystający wiedzą, że boiska wybudowane w 2015 roku 

i od tego momentu funkcjonuje regulamin, który zawiera informację, że są czynne 

w weekendy. Dodała, że regulamin jest zamieszczony na szkole. Powiedziała, iż pan radny 

publikował wpisy, że boiska są nieczynne oraz to, że wszystko się wyjaśniło. Ponownie 

poinformowała, że pani dyrektor powiedziała, iż boiska są czynne istnieje również regulamin.  

Pani Burmistrz powiedziała, że w momencie wybudowania 100 boisk, będzie funkcjonował 

regulamin i nikt nie dopuści, że zimą przy nieodpowiednich warunkach atmosferycznych 

byłyby użytkowane. Wyjaśniła, że na terenie gminy znajduje się kompleks boisk 

w Stąporkowie w Niekłaniu oraz boisko wielofunkcyjne w Krasnej. Dodała, iż w Krasnej 

i w Niekłaniu boiska są otwarte 24 godziny przez 7 dni w tygodniu i nie trzeba nigdzie jechać. 

Zwróciła się do Radnego Jacka Trudnosa aby skupił się na tym co jest, a nie budować kolejne. 

Ponownie poinformowała, że boiska przy szkole nr 2 w Stąporkowie są czynne w weekendy 

zgodnie z regulaminem. Dodała, że wszyscy wiedzą, iż bramy w weekend mogą zostać otwarte 

wcześniej poprosiła radnego, aby nie wypisywał, że bramy od tego roku zostały otwarte 

Ponownie powiedziała, że boisk są otwierane zgodnie z regulaminem od 2015 w każdy 

weekend, przygotowanym i podpisanym przez Panią dyrektor Joannę Bernat.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, że boiska nie były czynne w każdy weekend. Dodał, 

że każdy kto chciał z niego skorzystać przeskakiwał przez ogrodzenie. Zarzucił Pani Burmistrz 

brak wiedzy w kwestii ich otwarcia. Poprosił o niewprowadzanie ludzi w błąd. Wyraził swoje 

zdanie, że związku z tym, iż obiekty w Krasnej i Niekłaniu są czynne to, czy nie może 

być otwarte również w Stąporkowie. Dodał, iż Pani Burmistrz na swoim profilu skłóca ludzi 

publikując posty dotyczące UE. Powiedział, iż Stąporków jest wystarczającym miastem, 

aby wybudować boisko, aby nie dojeżdżać do Krasnej, Niekłania, Bliżyna. Wystarczy 

pozyskać środki i wybudować takie boisko.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż zaprasza do Niekłania, gdzie boisko jest 

otwarte.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż nie jest to sprawozdanie międzysesyjne, 

lecz opowiadanie z sesji na sesji tego samego. Poprosił, aby Pani Burmistrz wymieniała 
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z nazwiska, radnych o których w danym momencie temat dotyczy. Poruszył temat podwyżek 

płac dla nauczycieli. Powiedział, iż na sali jest obecna Prezes Związku Nauczycielstwa 

Polskiego, która była obecna na komisji w porównaniu do Pani Burmistrz. Wyjaśnił, 

iż na posiedzeniu komisji powiedział, iż nie tylko nauczyciele zarabiają mało lecz pracownicy 

gospodarki komunalnej, inni pracownicy i naczelnicy. Wyraził swoje obawy, że jeżeli 

pracownicy będą otrzymywać takie pensje nie będzie miał kto pracować. Podał przykład, 

iż pracownik gospodarki komunalnej po przepracowaniu 30/40 lat zarabia tyle ile nowo 

przyjęty pracownik. Odniósł się do wypowiedzi Pani Burmistrz, że gmina złożyła wniosek 

o dofinasowanie do ocieplenie szkoły w Krasnej oraz Przedszkola. Zapytał, czy gmina dostała 

kolejne dofinasowanie ponieważ już jedno dostała. Radny Edward Mazur powiedział, 

iż według niego wszystkie zarządzenia wydane od początku br. dotyczące zmian w budżecie 

gminy posiadają błąd. Dodał, że jeżeli się pomylił to przeprosi. Zarządzenie przekazał Pani 

Burmistrz. Wyraził swoje zdziwienie dlaczego Regionalna Izba Obrachunkowa oraz Urząd 

Wojewódzki nie zareagowali. Dodał, iż wszystkie wspomniane zarządzenia musza zostać 

sprostowane. Poinformował, iż na wszystkie zarządzenia od początku roku zostawały 

podpisywane przez 4/5 osób.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska przyznała rację swojemu przedmówcy. Dodała, 

że przeprowadzi spotkanie z pracownikami, którzy wcześniej złożyli swój podpis gwarantując 

jednocześnie, iż zarządzenie jest właściwie sporządzone. Jednocześnie poinformowała, 

że w związku z tym wyciągnie konsekwencje. Nawiązała do swojej wcześniejszej wypowiedzi, 

dodała, że każdy się myli, jest to drobny błąd pisarski, który nie wnosi nic do niego i jego 

wykonania zarządzenia. Zwróciła się do Pana Radnego Edwarda Mazura, że w kwestii szkoły 

w Krasnej jak i Przedszkole został złożony wniosek o zwiększenie dofinansowania. Pani 

Burmistrz odczytała ponownie, że złożono Wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 

o zwiększenie dofinansowania na realizację dotyczącą modernizacji szkoły w Krasnej 

i Publicznego Przedszkola w Stąporkowie. Dodała, iż chcą aby zostały przekazane jeszcze 

większe środki.  

Radny Edward Mazur odniósł się do słów Pani Burmistrz, która powiedziała, iż Radny 

Trudnos oczernia gminę i wszystkich. Powiedział, aby zajrzała do protokołu z sesji podczas 

której ten temat został poruszony. Dodał, iż wyraźnie widnieje zapis wypowiedzi pana 

sekretarza. Wyjaśnił, iż są rozbieżności w zapisie z protokołu z dzisiejszymi wypowiedziami.  

Zapytał o to kto prowadzi stronę gminy Stąporków. 

Radny Jakub Dajczer zapytał o świetlicę w Czarnej. Powiedział, że z dniem 17 marca 

br. kończył się termin składania wniosków do Rządowego Programu Ochrony Zabytków. 

Zapytał czy taki wniosek został złożony. Zapytał o inwestycje na działce w Czarnieckiej Górze, 

na której ma powstać m.in. tężnia. Dodał, że głównym źródłem finasowania są fundusze 

z Program z Funduszu Europejskich dla województwa Świętokrzyskiego na lata 21/22 

w ramach tego, że Stąporków należy do tego obszaru terytorialnego Miast Północy. 

Poinformował, że Ostrowiec został liderem tejże grupy. Odbyły się dwa spotkania, ostatnie 

jesienią 2022 roku, czy projekty został już złożony czy można aplikować o środki czy jest 

to obecnie proces organizacyjny.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, że tak jak przedstawiła 

to w sprawozdaniu, gmina złożyła trzy wnioski na prace konserwatorskie remont, przebudowę 

między innymi świetlicy w Czarnej kościoła zabytkowego Odrowążu i w Niekłaniu. Wyjaśniła, 

że w kwestii pozyskaniu środków to w pierwszej kolejności gmina liczy na środki w ramach 

Miast Północy. Nadmieniła, że gmina przygotowuje się oraz posiada koncepcję. 

Poinformowała, że radni podczas dzisiejszego głosowanie podejmą decyzję o zabezpieczeniu 

środków na opracowaniem dokumentacji na zagospodarowanie omawianego terenu. 

Pani Burmistrz dodała, że teren ten udało pozyskać bezpłatnie dla gminy tj. 2h 66. Nadmieniła, 

że na prace jakie są zaplanowane niejednokrotnie zostawały przedstawiane. Powiedziała, 
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że gmina jest po spotkaniach wszystkich miast, które są włączone do Miast Północy. Wstępnie 

każdy wie na jakie środki może oczekiwać i pod to gmina się przygotowuje. Poinformowała, 

że w najbliższym czasie odwiedzi Generalną Dyrekcje Lasów Państwowych w celu 

umożliwienia gminie skorzystania z budowy i niedokonywania opłat za budowę na terenie 

leśnym zaplanowanych rzeczy. Odniosła się do słów pana Radnego Jacka Trudnosa w kwestii 

pozyskiwania środki. Wyjaśniła, że gmina na co mogła złożyła wnioski. Wyjaśniła, że przed 

złożeniem wniosków należy zapoznać się z procedurą i dowiedzieć się czy dana gmina 

kwalifikuje się do pozyskania środków. Poinformowała, że gmina nie otrzymała dofinasowania 

na modernizację oświetlenia. Poinformowała, że w ramach Polskiego Ładu został złożony 

wniosek na modernizację oświetlenia w całej gminie na co środki zostały przyznane. Dodała, 

że w bieżącym roku zostanie rozpoczęta modernizacja oświetlenia ulicznego w całej gminie. 

Gmina nie otrzymała również wniosku na budowę kanalizacji w kilku sołectwach na kwotę 

36 mln lub 26 mln zł. Ponownie powiedziała, że na wszystkie złożone wnioski pieniądze 

otrzymała. Powiedziała, że jeżeli ktoś dysponuje wiedzą gdzie można złożyć wniosek to jako 

gmina takie wnioski napisze. Pani Burmistrz powiedziała, że gmina Stąporków przoduje 

w ilości pozyskiwanych środków.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż w swojej wypowiedzi nie wymagał wyciągnięcia 

od pracowników konsekwencji. Dodał, iż każdy popełnia błędy. Wyjaśnił, iż tą kwestię miał 

poruszyć po sesji lecz ze względu na to iż Pani Burmistrz zarzucała rademu Jackowi 

Trudnosowi oczernianie gminy poruszył to na sesji. Dodał, iż Burmistrz nie jest w porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zachowanie spokoju. 

Ad. pkt. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej 

i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.6. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej. Poinformował, że wskazany błąd pisarski został poprawiony. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 13 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głosów 

podjęła uchwałę Nr LXXIV/502/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 13 głosów 
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„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głosów 

podjęła uchwałę Nr LXXIV/503/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Jednocześnie zwrócił się do Pani Burmistrz, 

że nauczyciele mają związki, które mocno pracują, dyskutują i o nich walczą. Dodał, że Radni 

zwracają uwagę na to iż muszą zadbać o wynagrodzenia pracowników MOPS-u. ZGK 

oraz pracowników urzędu, MGOKiS, którzy również pracują i otrzymują wynagrodzenia. 

Kolejno, że jeżeli radni chcą podwyżki muszą znaleźć na to pieniądze. Według niego Pani 

Burmistrz, Skarbnik, Sekretarz oraz radni powinni przedyskutować kwestię wynagrodzeń 

przyjrzeć się dokładnie jak to wygląda bo do tej pory wiedzą tyle ile usłyszą. Wyjaśnił, że jeżeli 

są właściwe niech zostaną, a w momencie nie właściwych pensji pomyśleć, żeby było lepiej, 

aby nie doszło do sytuacji, że nie będzie miał kto pracować. Zwrócił się z prośbą do Pana 

Dyrektora Centrum Usług Wspólnych jak i pani Prezes ZNP, że w sprawie działań takich jak 

regulamin, aby poprosić przewodniczących komisji do rozmów. Dodał, że funkcjonuje 

Komisja Spraw Społecznych, która zajmuje się oświatą. Poinformował, że w sytuacji, kiedy 

radni zostaliby zaproszeni na spotkanie dotyczące zmian w regulaminie posiadaliby wiedzę 

w sprawie zmiany np. dodatku motywacyjnego na 20% . W obecnej sytuacji musieli sami 

sprawdzać dokumenty. Dodał, że komisje są po to aby dyskutować. Zwrócił się ponownie 

z prośba, aby o tym pamiętać. Dodał, że ostateczną decyzję podejmują Radni biorą 

odpowiedzialność za całość. Rada również chce brać udział i zwracać uwagę na sprawy 

finansowe pod każdym kątem. Poprosił, jeżeli będą prace związane z oświatą, brać bierny 

udział w spotkaniach, aby łatwiej zrozumieć naniesione zmiany. 

Dyrektor CUW Pan Michał Ginalski powiedział, że na komisji pojawiło się mnóstwo uwag 

i pytań. Wyjaśnił, że regulamin jest odpowiedzią na zmieniające się przepisy i stosownie 

jest go wprowadzić tak jak ustawodawca tego wymaga. Wyjaśnił, że po opracowaniu przez 

niego wstępnego zarysu regulaminu został rozesłany dyrektorom, po czym odbyło się spotkanie 

podczas którego zostały wymienione uwagi. Dodał, iż uwagi dyrektorów były istotne 

ze względu na to iż są w temacie szczegółowych regulacji. Poinformował, że cała treść 

regulaminu trafiła do dwóch Związków Zawodowych. Dodał, że jeden związek 

nie odpowiedział. Pani prezes ZNP odpowiedziała poprzez wniesienie kilku uwag. Dyrektor 

CUW podziękował za te wskazówki z racji tego że były to merytoryczne kwestie. Nadmienił, 

że na spotkaniu z Panią Burmistrz  uznali, że są z korzyścią, warto je wprowadzić. 

Poinformował, że jedna uwaga nie została wprowadzona. W dalszej części wypowiedzi pan 

Dyrektor CUW powiedział, że regulamin nie wnosi istotnych zmian co do regulacji. Wyjaśnił, 

że zmiany odnoszące się do obowiązującego regulaminu z 2009 roku nie są to rewolucyjne 

zmiany. Nadmienił, iż budżet przeznaczony na wydatek motywacyjny nie ulega zmianie 

w porównaniu do poprzedniego regulaminu. Modyfikacja nastąpiła w kwestii regulacji 

do jakiej wysokości dany nauczyciel ma otrzymać jeżeli dyrektor uzna, że taka potrzeba 

zachodzi. Nadmienił, że delikatnej korekcie uległy dodatki funkcyjne dla dyrektorów i funkcji 

innych niż dyrektor co wynika z prawa. Wyjaśnił, że lekko zmieniły się wartości procentowe 
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za dodatki szkodliwe, uciążliwe. Pan Dyrektor powiedział, że przedstawione zmiany 

są zmianami najistotniejszymi. Dodał, że są inne, ale mniej istotne. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska podkreśliła, że zanim regulamin trafił do Radnych 

Rady Miejskiej został przygotowany przez nią, CUW, ZNP oraz szkoły. Omawiany dokument 

jest konsekwencją pracy wspólnej i uzgodnień. Dodała, że większość propozycji 

zaproponowanych przez ZNP zostały przez nią zaakceptowane. 

Radny Edward Mazur powiedział, że pojawiła się niejasność. Dodał, że podczas komisji 

zadał pytanie o to kto tworzył projekt uzyskał odpowiedź, że dyrektor. Zwrócił się do Pani 

Burmistrz, aby nie mówiła że tworzyła tylko współpracowała. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Radni akceptując i podejmując decyzje 

to też tworzą ten regulamin. Nadmienił, że został przygotowany przez wiele osób, odbywały 

się w tej sprawie konsultacje. Dodał, że Radni w takich poważnych sprawach 

jak wynagrodzenie brali udział przewodniczący komisji lub Komisja Spraw Społecznych.   

Dyrektor CUW Pan Michał Ginalski powiedział, że Pani Burmistrz posiada pracowników 

merytorycznych, którzy to opracowują. Dodał, że w tym przypadku odpowiedzialną osobą 

był pan dyrektor. Nadmienił, że zawsze trwają dyskusje na poziomie organu prowadzącego 

z Panią Burmistrz jak i również konsultacje z dyrektorami. Dodał, że ostatecznie odpowiada 

za te regulacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w momencie pojawieni się błędu przez daną 

osobę przychodzi do przewodniczącego i ostatecznie Rada odpowiada. Projekt uchwały został 

przygotowany przez szereg osób przez pana dyrektora, burmistrza związki dyrektorów. 

Ponownie powiedział, że za przyjęcia odpowiada Rada.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/504/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości położonej w miejscowości Luta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy budynku MONAR.  

Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji wypracowała stanowisko, iż umowa 

użyczenia zostanie zawarta na okres 10 lat. Przeczytał §1. Projektu uchwał.  

Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji na której szczegółowo został omówiony 

projekt padały zarzuty, iż zgodnie z umową nie ma dostępu do wyznaczonych pomieszczeń. 

Poinformował, że Naczelnik wydziału zwrócił się z prośbą o zgłaszanie takich sytuacji. 

W związku z dalszym  brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/505/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 

nieruchomości położonej w miejscowości Luta, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 



14 
 

Ad.pkt.6. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w obrębie 0001 Stąporków – miasto, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków jako działka nr 2587/3 o powierzchni 0,2121 ha, stanowiącej 

własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/506/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w obrębie 0001 Stąporków – miasto, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka nr 2587/3 o powierzchni 0,2121 ha, stanowiącej własność Gminy Stąporków, która 

stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto, oznaczonej w ewidencji gruntów 

i budynków jako działki nr 3400/18 o powierzchni 0,0185 ha i nr 3400/19 o powierzchni 

0,0125 ha, stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/507/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w obrębie 0002 Stąporków – miasto, oznaczonej w ewidencji gruntów  i budynków jako 

działki nr 3400/18 o powierzchni 0,0185 ha i nr 3400/19 o powierzchni 0,0125 ha, 

stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 1461, 

położonej w obrębie 0025 Niekłań Wielki, stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/508/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 1461, położonej w obrębie 0025 Niekłań 

Wielki, stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

zamiany nieruchomości położonej w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/509/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze zamiany 

nieruchomości położonej w Stąporkowie,  która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6. ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały 

Nr XL/266/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXIV/510/2023 uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały 

Nr XL/266/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stąporków, 

która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt 7. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

Radna Ewa Jankiewicz Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej 

w Stąporkowie odczytała informacje na temat prac związanych z komunalizacją, która stanowi 

załącznik do niemniejszego protokołu.  

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono od punktu 8 

Ad.pkt.8. Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Zbigniew Wiśniewski powiedział, iż na prośbę mieszkańców występuje z dwoma 

wnioskami. Powiedział, że mieszkańcy osiedla 30-lecia apelują, przedstawiają dokumentację 

fotograficzną stanu lasu przy ul. Norwida. Zwrócił się z prośbą o uporządkowanie tego obszaru. 

Dodał, iż Naczelnik Pani Katarzyna poinformowała, iż są to tereny prywatne. Wyjaśnił, iż jest 

tam skrót drogi do szkoły ponadpodstawowej. Poinformował, iż mieszkańcy osiedla Leśnego 

zgłaszają nagminnie do spółdzielni, że pogarsza się jakość zimnej wody. Dodał, iż jego 

interwencje u pana dyrektora zawsze pomagają. Nadmienił, iż sytuacja jest niepokojąca, 

ponieważ coraz częściej woda jest brązowa.  

Radna Barbara Zamachowska zwróciła się do Pana Sekretarza z prośbą o przywiezienie 

kruszywa na ul. Spokojną, ul. Górną ul. Leśną droga dojazdowa do nr 20 i 22 w Wielkiej Wsi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą, aby takie tematy zgłaszać 

do Przewodniczącego Komisji Finansów, ponieważ odbędzie posiedzenie wyjazdowe 

dotyczące stanu dróg. Poprosił o przywiezienie kruszywa do Niekłania Wielkiego naprzeciwko 

ul. Górnej kawałek drogi. Powiedział, że mieszkaniec nie ma jak jeździć poprosił 

o przywiezienie materiału, który w swoim zakresie rozprowadzi. Dodał, iż jest to droga 

nieuregulowana. 

Radny Tomasz Kurcbart odniósł się do wypowiedzi Pani Burmistrz dotyczącej przystanków 

że Radni tworzą komplikacje oraz o to, iż pojawiają się oszczerstwa pod katem pracowników. 

Wyjaśnił, iż osobiście on ani Radny Jacek Trudnos pod wpisem nie udostępnili żądnych 

oszczerstw. Poinformował, że od Pana Sekretarz uzyskał informację, iż przystanki będą 
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wykonane do 30 marca br. Termin ten się przeciągnął do 15 kwietnia o czym również został 

poinformowany. Zwrócił się do Pana Przewodniczącego, iż w punkcie dotyczącym 

sprawozdania międzysesyjnego Pani Burmistrz powinien udzielić głosu wszystkim. Dodał, 

iż oczywiście chciał udzielić głosu lecz  zrobiła się nie sprzyjająca atmosfera. O udzieleniu 

głosu decyduje Przewodniczący, a nie Radni. W tym momencie nie może się odnieść 

się do dyskusji na temat boisk z powodu nie obecności Pani Dyrektor. Powiedział, iż zarówno 

Radny Jacek Trudnos jak i Pani Dyrektor mieli swoje racje, poruszone zostały kwestie 

do których chciał się odnieść, lecz z powodu nieobecności Pani Dyrektor jak i Pani Burmistrz 

jest to nie możliwe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do wypowiedzi swojego przedmówcy. 

Powiedział, że przeprowadzi rozmowy z Panem Sekretarzem i Panią mecenas o zmianie 

porządku, a mianowicie punkt dotyczący sprawozdania będzie poszerzony o dyskusję. Dodał, 

iż takie rozwiązanie spowoduje odnoszenie się do spraw bieżących jak i sprawozdania 

burmistrza. Nadmienił, iż dostaje wiadomości od radnych iż Pani Burmistrz jest obecna 

na informacjach, ale nie ma na sprawach różnych. W momencie zmiany porządku byłaby 

możliwość porozmawiania. Dodał, że kwestia jest do przedyskutowania i wprowadzenia.  

Radny Maciej Pokusa zwrócił się do Pana Sekretarza o interwencje w powiecie w kwestii 

utwardzenia drogi powiatowej w Nadziejowie od krzyżówki w lewo w górkę na odcinku 450 m. 

Dodał, iż droga została utwardzona 3 lata temu, lecz powstały koleiny/doły. Powiedział, 

iż wielokrotnie zgłaszał remont przystanku w Niekłaniu Małym nad stawem. Dodał, iż koszty 

farby, gruntu i pracowników będą bardziej opłacalne od postawienia nowej wiaty.  

Radny Jakub Dajczer zwrócił się do Pana Sekretarza o pomalowanie przystanku 

w miejscowości Błotnica. Dodał, że sprawa ta została poruszana na poprzednich sesjach.  

Sekretarz Gminy powiedział, że w kwestii kruszywa z tych dróg, które zostaną remontowane 

z racji rozstrzygniętych przetargów na wiele dróg destrukt ten będzie dowożony tam gdzie 

będzie potrzeba. Powiedział, że na uwadze jest Wielka Wieś, gdzie w okresie jesiennym 

sukcesywnie destrukt był dowożony. Dodał, że po okresie zimowym drogi wyglądają gorzej. 

Dodał, że ma na uwadze  to żeby kruszywo trafiało tam gdzie jest potrzeba. Powiedział, 

że w sprawie przystanków niejednokrotnie wykonywana była interwencja u wykonawców. 

Dodał, że na początku miały zostać zamontowane do końca marca br. i taka informacja została 

przekazywana. Nastąpiła zmiana terminu. Nadmienił, iż do połowy kwietnia zostaną 

wykonane. Powiedział, iż przeprowadzi rozmowy z Zakładem Gospodarki Komunalnej 

w sprawie odświeżenia, pomalowania przystanków w Błotnicy i Niekłaniu Małym.  

Radna Elżbieta Jóźwik powiedziała, że niejednokrotnie zgłaszała przystanek w Gosaniu 

przy drodze powiatowej do Krasnej, który jest w strasznym stanie. Zwróciła się z prośbą 

o zabranie worków ze śmieciami z poboczy drogi powiatowej w kierunku Krasne, które 

pozostały po sprzątaniu  

Radny Krzysztof Chrzan wypowiedział się jako członek Komisji finansów dodał, że komisja 

będzie wykonywać objazd dróg. Dodał, iż komisja składająca się z pracowników urzędu, 

która przeglądała przystanki które nadają się do remontu/wymiany. Wyszedł z propozycją, 

aby komisja finansów mogła zbadać również stan przystanków.  

Radny Edward Mazur zwrócił się do Pana Przewodniczącego oraz Sekretarza aby wszystkie 

protokoły z komisji zostawały przesyłane. Powiedział, iż sprawa z przystankami stała 

się sprawą poważną. Koszty poniesione za przystanki powinny być ujęte, aby Radni posiadali 

wiedzę jak wygląda proces ich realizacji. 

Radny Jacek Pokusa podziękował w swoim imieniu jak i mieszkańców pracownikom 

oraz kierownictwu Zakładu Gospodarki Komunalnej, za sprawne usunięcie poważnej awarii 

wodociągowej w Niekłaniu oraz za rozpoczęcie prac związanych z wodociągiem na ul. Hubala 

na pograniczu Niekłania Małego i Niekłania Wielkiego.  
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Skarbnik Gminy odniósł się do wypowiedzi Radnego Edwarda Mazura. Powiedział, 

że pieniądze na przystanki nie pochodzą z środków inwestycji lecz z remontów. Poinformował, 

że na przyszłą sesję przygotuje informację ile pieniędzy zostało przeznaczonych w ubiegłym 

roku oraz w br.  

Radny Tomasz Kurcbart dopytał o finanse dotyczące przystanków. Firmy przewozowe płacą 

za każdorazowy wjazd, czy te pieniądze nie starczają na odmalowanie, czyszczenie 

oraz zabieranie śmieci.   

Sekretarz Gminy powiedział, że razem mogą przejrzeć jakie są opłaty za przystanki, 

które wynoszą 3 i 4 grosze.    

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Sekretarza, aby zwrócił się do Zarządu Dróg 

Powiatowych w sprawie trwających prac związanych z budową drogi szkolnej oraz drogi 

do Szydłowca, gdzie zostały wyłożone dwie warstwy asfaltu. Nadmienił, że została 

wywieziona ziemia wzdłuż ul. Hubala - kawałek od ul. Szkolnej do altany, aby dopilnować 

by firma pozostawiła po sobie porządek. Powiedział, że w obrębie altany, w Niekłaniu 

Wielkim, zostaje wysypywana ziemia i mieszkańcy w tym miejscu wyrzucają śmieci. Dodał, 

iż trzeba to uporządkować i postawić tabliczki z informacją o nie wyrzucaniu śmieci. 

Podziękował mieszkańcom za zbliżające się sprzątanie parku, który jest wizerunkiem 

Niekłania, a nie jest własnością gminy. Podziękowania skierował dla urzędu Pani Beaty, PGK 

Końskie mieszkańców oraz organizatorki Pani Dagmary. Dodał, że po przeprowadzonych 

rozmowach z Panią Burmistrz jak i Panią Beatą zostaną przygotowane tabliczki oraz 

prawdopodobnie  umieszczony monitoring. W dalszej części wypowiedzi poruszył temat 

wypisywania bezkarnie wiadomości na portalach społecznościowych. Powiedział, 

że rozmawiał z Panią naczelnik o budynkach po warzywniaku, poczcie pisząc że jest 

to niszczone. Dodał, ze budynki zostały sprzedane w latach wcześniejszych w prywatne ręce. 

Poprosił o stworzenie takiej listy i podania do publicznej wiadomości.  

Radny Edward Mazur. Powiedział, że na portalu społecznościowym w wiadomościach 

powinno widnieć kto odpisuje tzn. imię i nazwisko lub Burmistrz, Sekretarz, a do tej pory 

widniej że Gmina Stąporków. Dodał, że mieszkańcy proszą, aby widoczne było to kto udziela 

odpowiedzi. Powiedział, iż niewygodne wpisy zostają usuwane. Nadmienił, każdy za zapisane 

słowo powinien brać odpowiedzialność. 

Radny Tomasz Kurcbart uzupełniając wypowiedź swojego przedmówcy dodał, 

że na oficjalnej stronie urzędu nie powinny być usuwane żadne wpisy.  

Ad. pkt. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady 

LXXIV sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie na posiedzenie. W imieniu 

własnym oraz całej Rady, złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 
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